
24. august 2023 

Cyklistforbundets kommentarer til kommende cykelsti på Jens Jessens Vej 

 

Cyklistforbundet glæder sig over, at der nu etableres cykelsti i begge sider af Jens Jessens Vej for 

at gøre det mere sikkert og trygt for de mange børn, der cykler til/forbi Frederiksberghallerne. 

Det undrer dog, at man ikke har valgt at lade cykelstien fortsætte ad Troels-Lunds Vej, så 

børnene også får en mere beskyttet skolevej helt hen til skolerne og ud til Hoffmeyersvej.  

 

Cyklistforbundet foretrækker løsning nr. 2, dvs. løsningen med de bredeste cykelstier og dermed 

den største sikkerhed og tryghed. Det er positivt, at der er tænkt på, at passager fra afsætnings-

pladsen for busser og privatbiler ikke kommer i konflikt med cyklisterne på cykelstien.  

Der bør være afstand mellem cykelsti og parkerede biler, så cyklisterne ikke risikerer at køre ind i 

åbne bildøre. Det er også vigtigt at tænke på, at adgangen til cykelparkering ved 

Frederiksberghallerne, som vi går ud fra at der er rigelige af, er klart afmærket og anlagt, så der 

ikke opstår pludselige stop og klumper på cykelstien. Det samme gælder ved indkørslen til 

cykelparkeringen ved to skoler, når cykelstien forlænges forbi skolerne.  

 

Cyklistforbundet ser frem til de nye cykelstier. 

 

Venlig hilsen  
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